
Proč Maria nepřestala
doufat v Ježíšovu moc i po
jeho odmítavé rekci v Káně?
Jak mohla Maria neztrácet
naději, když mnoha
událostem svého života
nerozuměla?
Co dělám v situacích, které
se vymykají mé kontrole
nebo mým představám? Jak
do těchto situací vnáším
pohled víry?

Co nám ukazuje Mariina
odpověď: „Ať se mi stane
podle tvého slova“ o pravé
naději?
Co mi v životě bere a naopak
dává naději?

KONKRÉTNÍ ÚKOL 
NA KVĚTEN

MARIA - ŽENA NADĚJE

01.
Když se nedostávalo vína, řekla Ježíšovi jeho matka:
„Už nemají víno.“ Ježíš jí řekl: „Co to ode mne žádáš!

Ještě nepřišla má hodina.“
Matka řekla služebníkům: „Udělejte, cokoli vám nařídí.“
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02.

03. CITÁTY K ROZJÍMÁNÍ
„V Marii před námi kráčí žena naděje.

Její život nebyl snadný, ale zcela
zakotvený v Božím zaslíbení.“

 Benedikt XVI.

04.

květen 2025

„Maria je hvězdou naděje, která nám
svítí na cestě. Ona, která přijala Boží
slovo a důvěřovala jeho zaslíbením, je

pro nás vzorem naděje.“
sv. Jan Pavel II.

„Maria je více Matka než Královna.“
sv. Terezie z Lisieux

OTÁZKY K TÉMATUBIBLICKÝ TEXT

„Maria, tvá matka, je žena plná naděje: jen tak
mohla být Matkou Spasitele světa. Když přijala
andělovo poselství a stála pod křížem, naděje její

srdce zůstala nezlomena. Tak nás učí, co znamená
stát pevně v naději – i tam, kde se lidsky zdá vše

ztraceno. Ona je zrcadlem naděje pro celou církev.
Od ní se učíme důvěřovat v sílu Božího slova i tehdy,
když se naplnění zdá vzdálené nebo nepochopitelné.

Maria je blízko všem, kdo se cítí bezmocní a bez
naděje. Učí nás, že křesťanská naděje není iluzí, ale

jistotou, zakotvenou v Bohu, který nás nikdy
neopustí.“

Benedikt XVI.

POVZBUZENÍ DO ŽIVOTA
05.

Tento měsíc se mohu častěji
pomodlit modlitbu růžence.

Situace, které mě naplňují
smutkem a zklamáním, budu
svěřovat Panně Marii.

Dle svých možností navštívím jeden
z kostelů, v němž je možno získat
jubilejní odpustky.


